



# អាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ និងមិនគ្រប់អាយុ

## ការបង្ខំឱ្យជនណាម្នាក់រៀបការ គឺជាបទឧក្រិដ្ឋដ៏ធ្ងន់ធ្ងរមួយនៅក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលី

នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី មនុស្សមានសេរីភាពក្នុងការសម្រេចចិត្តរៀបការ និងនរណាដែលគេចង់រៀបការជាមួយ។ ជាធម្មតា បុរស ឬស្ត្រីត្រូវមានអាយុលើស 18 ឆ្នាំដើម្បីរៀបការស្របច្បាប់។ នៅក្នុងកាលៈទេសៈខ្លះ ជនណាម្នាក់ដែលមានអាយុលើស 16 ឆ្នាំអាចរៀបការជាមួយបុគ្គលអាយុ 18 ឆ្នាំបាន ក៏ប៉ុន្តែតម្រូវឱ្យមានសាលក្រមតុលាការ។ វាជា ការប្រឆាំងនឹងច្បាប់ប្រទេសអូស្ត្រាលីដែលបង្ខំ គំរាមកំហែង ឬបញ្ជាតនរណាម្នាក់ឱ្យរៀបការ។ វាក៏ប្រឆាំងនឹងច្បាប់ដែរដែល លើកទឹកចិត្ត ឬជួយរៀបចំអាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ និងចូលរួមជាភាគីដោយបង្ខំឱ្យរៀបការប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាជនរង គ្រោះ។ ការនេះអនុវត្តចំពោះអាពាហ៍ពិពាហ៍ស្របច្បាប់ តាមវប្បធម៌ និងសាសនា។ អាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំគឺខុសពីអាពាហ៍ពិពាហ៍រៀបចំទុក ដែលមនុស្សទាំងពីរនាក់យល់ព្រមទទួលយកតាមសិទ្ធិសេរីភាព របស់ពួកគេ។ អាពាហ៍ពិពាហ៍រៀបចំទុកមានលក្ខណៈស្របច្បាប់នៅប្រទេសអូស្ត្រាលី។

ប្រសិនបើអ្នក ឬជនណាម្នាក់ដែលអ្នកស្គាល់ស្ថិតនៅក្នុងសភាពគ្រោះថ្នាក់ សូមទូរស័ព្ទទៅប៉ូលីសលេខ 000។  
ប៉ូលីសនៅប្រទេសអូស្ត្រាលីមានសុវត្ថិភាព ហើយអាចទុកចិត្តបាន។  
ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការអ្នកបកប្រែភាសាដោយឥតគិតថ្លៃ សូមទូរស័ព្ទលេខ 131 450។

## ការយក ឬបញ្ជូនជនណាម្នាក់ដើម្បីឱ្យរៀបការដោយបង្ខំនៅក្នុងប្រទេសមួយផ្សេងទៀត ឬឱ្យជនណាម្នាក់រៀបចំអាពាហ៍ពិពាហ៍បែបដូចនេះ គឺជាអំពើខុសច្បាប់

ជួនកាលមនុស្សត្រូវបានគេនាំខ្លួនទៅបរទេសប្រឆាំងនឹងឆន្ទៈរបស់ពួកគេ ឬត្រូវគេបោកបញ្ឆោតឱ្យទៅបរទេសដើម្បីគេបង្ខំឱ្យ រៀបការ។ នេះគឺជាការប្រឆាំងនឹងច្បាប់ ហើយអាចនាំឱ្យមានការជាប់ពន្ធនាគារ។

## តើអ្នក ឬជនណាម្នាក់ដែលអ្នកស្គាល់ស្ថិតនៅក្នុងសភាពគ្រោះថ្នាក់ឬ?

ប្រសិនបើអ្នក ឬជនណាម្នាក់ដែលអ្នកស្គាល់ កំពុងស្ថិតក្នុង ឬប្រឈមនឹងអាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ ឬមិនគ្រប់អាយុ អ្នកអាចទាក់ទងប៉ូលីសសហព័ន្ធអូស្ត្រាលី (Australian Federal Police) (AFP) តាមទូរស័ព្ទលេខ 131 237 (131AFP) ដើម្បីទទួលបានជំនួយ។

AFP អាចរក្សាសុវត្ថិភាពរបស់អ្នក ផ្តល់ជំនួយជំនួយ និងបញ្ជូនអ្នក ទៅកាន់សេវាកម្មផ្សេងៗទៀតសម្រាប់ការគាំទ្រ ដូចជាទឹកនៃឯស្នាក់នៅ ការគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ ការផ្តល់ប្រឹក្សា និងប្រឹក្សាយោបល់ផ្នែកច្បាប់ និងអន្តរប្រវេសន៍។ ព័ត៌មានបន្ថែម មានដាក់នៅតាមវិបសាយរបស់ AFP នៅត្រង់ [www.afp.gov.au](http://www.afp.gov.au)។

## មានសេវាផ្សេងៗទៀតក្នុងប្រទេសអូស្ត្រាលីដែលអាចជួយបាន

មេឃខៀវខ្ចីរបស់ខ្ញុំ (My Blue Sky) គឺជាវិបសាយជាតិរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី និងជាបណ្តាញជំនួយដែលបានរៀបចំពិសេស ដើម្បីទប់ស្កាត់ការរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ ព័ត៌មាន ការបញ្ជូន និងការផ្តល់ជំនួយផ្នែកច្បាប់ដោយឥតគិតថ្លៃ។

ចូរទូរស័ព្ទទៅលេខ (02) 9514 8115 ផ្ញើសារទៅលេខ 0481 070 844 អ៊ីម៉ែលទៅ [help@mybluesky.org.au](mailto:help@mybluesky.org.au)  
ឬចូលទៅកាន់រ៉ូបសាយរបស់ My Blue Sky នៅត្រង់ [www.mybluesky.org.au](http://www.mybluesky.org.au)

**1800RESPECT** គឺជាសេវាផ្តល់ការប្រឹក្សាអំពីការរំលោភបំពានខាងផ្លូវភេទ អំពើហិង្សាតាមផ្ទះ និងក្នុងគ្រួសារ ទូទាំងប្រទេសរបស់ប្រទេសអូស្ត្រាលី។ សេវានេះផ្តល់ព័ត៌មាន និងប្រឹក្សាតាមអ៊ីនធឺណិត និងទូរស័ព្ទដោយសម្ងាត់ ហើយឥតគិតថ្លៃ។ អ្នកផ្តល់ការប្រឹក្សានឹងស្តាប់អ្នក ឆ្លើយសំណួរ និងអាចបញ្ជូនអ្នកទៅកាន់សេវាជំនួយផ្សេងៗ ទៀតនៅតាមតំបន់ដែលអ្នករស់នៅ។

សូមទូរស័ព្ទលេខ **1800 737 732** ឬបើកចូលរ៉ូបសាយរបស់ **1800RESPECT** នៅត្រង់ [www.1800RESPECT.org.au](http://www.1800RESPECT.org.au)។

### **តើអ្នកត្រូវការអ្នកបកប្រែភាសាឬទេ?**

សូមទូរស័ព្ទទៅ **សេវាបកប្រែភាសាសរសេរ និងនិយាយ (Translating and Interpreting Service) (TIS)** ដោយឥតគិតថ្លៃ លេខ **131 450**។ TIS អាចជួយអ្នកស្វែងរកសេវាផ្សេងៗទៀតបាន ក៏ប៉ុន្តែ TIS មិនផ្តល់ការប្រឹក្សាទេ។ គ្រប់ការហៅទូរស័ព្ទទាំងអស់គឺឥតគិតថ្លៃ និងសម្ងាត់។

### **សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ**

ចូលទៅកាន់រ៉ូបសាយរបស់ **ក្រសួងកិច្ចការក្នុងប្រទេស (Department of Home Affairs)** នៅត្រង់ [www.homeaffairs.gov.au](http://www.homeaffairs.gov.au) ហើយស្វែងរកពាក្យ "អាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយបង្ខំ"។